
Kdy jste začali 
pískat? 

Pískat jsme začali v roce 1986 po úspěšném kurzu rozhodčích pod vedením 
Bohouše Týra a Zdeňka Mošny. Pískali jsme utkání žactva a dorostu u nás 
v kraji. Od roku 1988 do 1990 jsme oba byli na vojně. Pak jsme se do pískání 
vrhli na plno a na podzim 1991 jsme postoupili do nejnižší skupiny 
rozhodčích pro řízení utkání ČSH. 
 

Proč jste začali 
pískat? 

Tak nějak jsme začali v tich 17 letech cítit, že jako hráči to nebude do 
budoucna úplně ono. Hráli jsme spolu od malička a u házené jsme rozhodně 
chtěli zůstat co nejdéle. Pak byla volba mezi tím stát se trenéry a nebo 
rozhodčími. Zvolili jsme to druhé a čas ukázal, že jsme zřejmě zvolili dobře. 
 

Jak dlouho pískáte 
nejvyšší soutěž ČSH? 

 

Do nejvyšší soutěže ČSH jsme postoupili v sezóně 1995-1996 jako v té době 
suveréně nejmladší dvojice. Po jedné sezóně jsme na rok spadli, vlastně 
nespadli, ale byli jsme redukováni  - jak mi s oblibou říkáme. Po roce jsme 
se do nejvyšší soutěže vrátili a už tam zůstali. Máme tedy za sebou 20 sezón. 

 

Jak dlouho pískáte 
mezinárodně (jaký 
byl v rámci EHF a IHF 
postup)? 

Jako mezinárodní rozhodčí máme odpískáno 12 sezón. Zkoušky jsme dělali 
v rámci mezinárodního turnaje žen v Chebu na jaře roku 2004. Na starost nás 
měl pan Václav Formánek a zkoušejícím byl pan Sandor Andorka. 

Na jakých 
nejvýznamnějších 
akcí jste byli? 

 

Neměli jsme to štěstí se dostat na akci typu mistrovství světa nebo 
mistrovství Evropy, ale za ta léta (podle naší naprosto přesné evidence… ) 
máme odpískáno 136 mezinárodních utkání včetně turnajových a 
přípravných a z toho 82 těch soutěžních ve všech typech pohárů. Úplně 
celkem máme spolu odřízeno přes 2300 utkání, až nám z toho čísla mrazí. Je 
malý zázrak, že jsme to vše dokázali přežít. A největší zážitek? Asi v loňském 
roce nominace na finále PVP žen v Togliatti. 
 

Co považujete za 
stěžejní mezníky ve 
Vaší kariéře 
rozhodčího? 

Mezník v naší kariéře byl asi to, že jsme vůbec složili zkoušky rozhodčího. Kdo 
to rozhodl není jasné, ale byl to dobrý nápad. Pak už to šlo rychle, zápasy 
v kraji, v ČSH, v extralize, mezinárodní… 
Mezník byl  určitě to, že jsme se stali v roce 1998 kandidáti na mezinárodní 
rozhodčí. Pak že jsme postoupili do tehdy nově vzniklé HILky mužů a určitě 
to, že jsme se pak opravdu stali mezinárodními rozhodčími. 
 

Co Vás k tomu 
přitáhlo, co nejvíc 
pomohlo nebo 
naopak kdy jste s 
tím chtěli praštit? 

Měli jsme rádi házenou, chtěli u ní zůstat, někam se podívat, cestovat. 
Praštit s pískáním jsme asi nechtěli nikdy, i když někdy to bylo hodně na 
hraně. Ale jak bychom trávili víkendy? Vždyť jsme spolu kolikrát více než 
s vlastními rodinami. A navíc nás těší, že jsme jediná dvojice v ČR bez změny 
partnera od samotného počátku naší kariéry rozhodčího. 
 

 


